
 

MANDAG 04.11.2024 
Tilstede:  
FAU-leder Lena Leigre, Vigdis Amland (5.tr), Christopher Bjertnes (4.kl), Anette Hansen 
(5.tr), Maria Bland (6.tr), Chris Løvold (6.tr), Edita Murtic (7.tr), Katarina Flaskerud (2.tr), 
Mariann Vindenes (7.tr),Cathrine Berland (1.kl). 
 
Ikke møtt: Elisabeth Lende (1.tr), Ingrid Handeland (3.tr), Diana Selstø (3.kl), Iwonka Vik 
(4.tr), Lone Kjønnøy (2.tr).  

Sak 1: 
Valg/konstituering av 
FAU 

Leder: Lena Legre 
Nestleder: Diana Selstø 
Kasserer: Iwonka Vik 
Referent: 7.trinn 
FAU-rommet: Vigdis og Annette 
(rydd, se over spill og gjerne fornye oss) 
 
Nestleder ble trukket av alle som er i FAU. 
Kasserer/referent og ansvar for fau-rommet meldte seg. 

Sak 2: 
Rektors hjørne 

Henting/bringing er fremdeles et stort problem. Størst problem 
om morgenen. Det er stor risiko for barna og det skaper trafikk-
kork, da spesielt under admin-bygg. Her er det trang.  

- Mangel på lys på parkering med butikken, er meldt inn av 
både Lena og Helge. Lena har meldt saken to steder til 
kommunen.  

- Hvordan løse problemet? FAU mener det har vært nok 
beskjeder og vi får en påminning hver høst. Det blir vurdert 
trafikkvakt i regi av foreldre.  

● Første steg er å sende informasjon ut på nytt på Vigilo og 
Facebook.  

● Det vil bli meldt inn at vi ønsker et skilt som sier at i et visst 
tidsrom vil det ikke være mulig og kjøre inn under admin-
bygget der de ansatte parkerer.  

 
Ventilasjon: venter fremdeles på dato fra kommunen.  
Problemer også med heis. Her er rektor på ballen og har tatt det 
høyere opp i systemet, da noe er mer prekært å få ordnet, spesielt 
med tanke på spesialavdelingen. 
 
Uteskole: NLA-camp med lærere/elever for å skrive master om 
uteskole og motivasjon. Oppleves som noe veldig positivt blant 
barn og voksne. 
 
Neste karakterstyrke: Nysgjerrighet. Elevrådet skal bli presentert 
på neste samling (tirsdag 05.11).  
 
Besøk fra Nederland: 13.11.24 besøk fra Nederland som kommer 
og observerer begynneropplæringen. Kommer og til å observere 
ute i friminutt.  
 
Refleksaksjonen: 
Noen misforståelser blant voksne, men Helge har full kontroll på 
tellingen at det blir rettferdig.  



Noen avklaringer må gjøres før neste års aksjon.  
- Gjøre noe litt mer ut av dette, kan de få utdelt refleksvester. 

Tegne på/designe selv? 
- Refleksensdag kan være starten på et prosjekt 
- vær obs på at vi skrur klokken, og blir lysere. Så kanskje 

skal vi utsette startdatoen med et par uker.  
- inkludere elevrådet i hvordan vi kan få flere til å ta den på.  

 
Skolebruksplanen: 

- nytt forslag fra administrasjonen og kommunedirektøren 
foreslår at Hjelteryggen ikke skal legges ned, men 
renoveres i 2037. Dette er gode nyheter som vi håper blir 
stående.  

Sak 3: 
Elevkvelder 

Elevkveld: Evaluering 
1.-4.trinn:  
Noen leverte ikke kaker og dermed var det ikke nok til alle og FAU 
måtte kjøre og kjøpe.  
Vi ønsker å be foreldre om å bake et visst antall. I tillegg blir det 
oppfordret til å lage andre ting enn kaker og boller. Feks. Gele, 
grovere kjeks og fruktspyd 
 
5.-7.trinn: 
 
Obs på at telefoner enten blir samlet inn/ evt de får beskjed om å 
legge dem bort.  
 
GRØNN vest. Den som har hovedansvar skal ha den på seg. 
Ropert være lett tilgjengelig ved evt brann. 

Sak 4: 
Utstyr på FAU-rom 

Må sjekkes og kontrolleres det utstyret som er der. Kanskje kan vi 
selge noe for å kjøpe inn nytt.  
 
Til 5.-7.trinn ble det tatt med private diskolys 

Sak 5: 
Julefilm  

Julefilm 
1.-4.trinn: 26.11.24 kl.17.00-19.00 
 
5.-7.trinn: 27.11.24 kl.17.30-19.30/20.00 
 
Utstyr er det kontroll på. 
Lena har utfordret elevrådet til å finne en passende julefilm med 
passende aldersgrense. 
De som deltar denne kvelden må respektere at det kun er det vi 
tilbyr aktivitet. Det vil være færre vakter enn normal elevkveld. I 
invitasjonen vil det bli oppfordret at foreldre med barn som får 
utfordringer med å sitte i ro så lenge, blir med gjennom kvelden. 
Foreldre blir kontaktet om barnet (i 1.-4. Trinn) ikke overholder 
regler. Det blir ansett som en elevkveld og vil være mobilfritt. 
Popcorn og drikke blir servert. 

Sak 6: 
Juleavslutninger 

Juleavslutninger: 
1.-4.trinn: felles avslutning i gymsalen, deretter kurvfest i de 
respektive klasserommene.  



 
5.trinn: 4.des.17.30 
6.trinn: 12.des 18.00 
7.trinn har ikke juleavslutning  

Sak 7: 
KFU 

KFU og 17.mai: 
Lena har snakket med ulike FAU rundt i kommunen, og i andre 
kommuner. Ingen av dem har kun gratis aktiviteter. 
Konklusjon: De fleste aktiviteter koster penger på 17.mai, men vi 
vil fremdeles tilby noen gratisaktiviteter. 

Sak 8: 
Melk-/juice 

Er det mulig å endre inntaket hvis det er nok foreldre som ønsker 
andre alternativer? Lena undersøker.  

 

 

Referent  

Mariann Vindenes 


